
Nezadovoljni
stanovalci
Upokojenci tarnajo nad slabo hišno upravo in
nepravilnim finančnim poslovanjern v stavbi
Herbersteinova 14-18

Bežigrad. Bilo nas je 29. iz-
Šolali smo 14 vodnikov in
9 pomočnikov vodnrkov.
Delo teh treh dni je bilo na-
porno in strnjeno, tako za
predavatelje kot za slušale-
(je Seslavljali smo progra-
me dela, listali in brskafi po
revijah, knjigah, pnročni-
kih, postavljali smo proge
za taborniška tekmovanja,
pripravljali programe za ta-
borniške večere, skratka,
delali smo od jutra do veče-
ra, leoretično in praktično.
Kljub defu smo si privoščili
tudi zabavo. Združili smo
prijetno s koristnim, svoje
Večerne programe smo ludi
izvedli in si s tem popestrili
delo. Vedno in povsod so
namreč najteže pričakova-
ni in najlepši tabomiški ve-
čeri ob skečih, pesmi in ki-
tari.

Naš trud ni bil zaman, saj
\e delo že obrodiio sadove.
Na črnučah smo s propa-
gandno akcijo pridobilt 35
novih Clanov. v Trrirfti 451n
novopečeni vodniki pridob-
Ijeno znanje že s pridom
uporabljajo. S tem smo pri-
vabili k našemu delu tudi
najmlajše osnovnošolčke.

Ob Herbersteinovi ulici stoji lepa štirinadstropna stavba
z velrkimi lerasami tn batkoni- V njej je 127 stanovanj. nad
polovico je družbenrh, okoli 54 pa laslnižkih. Stanovanjska
površina družbenih stanovanja znaša te okoli 2700 kvad.
metrov, od skupne stanovanjske površine 7053 kvad metrov-
V stavbi je okoli 60 stanovanjskih enot. vse v družbeni lasli.
katerih stanovanjska površina ne presega 40 kvad. meUov,
V teh stanovanjih živijo starejSi upokojenci, ki so dolgo čakali
na stanovanje. mlajSi invalidski upokojencr, sarnske osebe in
družine z otroki. Mnogi komaj zmorejo z majhno pokojnino
poravnali mesečne slroške obveznosti, zato jim priskoči na
pomoč družba. Dobivajo subvencijo za stanarino ali pomoč
v drugi obliki.

Nekoliko sem se bala, če bom zmogla z mojo majhno pokoj-
nino plaCati višjo stanarino, ogrevanje in stroške za toplo vodo.
Do preselitve v novo stanovanje sem le stroške še zmogla. Zdaj
pa je vsaka prtmerjava izključena. Že na prvem obračunskem
listu decembra 1984 je bila postavka: 1.000 din za vzdrževanje
- kar enotno za tiste. ki plačujejo stanarino in za etažne
lastriike. za tiste, ki so se vselili juliia in za tiste, ki so se vsellli
decembra. za tiste s 110 kvad. m površine in za trste z 29 kvad.
metri površine. Tedaj je to znašalo eno tretjino stanarine, oz.
eno štirinajstino pokojnine. Tudi stroški za ogrevanje so bili
enkrat višfl v manjših, kletnih sianovanjih, kot v tistih največjih

Vse to pa je bilo dovolj za nezadovoljstvo in hudo kri,
posebno pri upokojencih. Tako je še danes, po treh letih. Na
naših obračunskih tistkih so postavke kot npr. strožki vzdrževa-
n|a, stroški upravljanja, funkcionalni stroSki (hišnik). pa še razni
stroškl itd. Sploh se obračunski listi v ničemer ne razlikujejo
med etažnimi lastniki in nosilci stanovan|ske pravlce, ki plaču-
jejo stanarino ter z njo zgoraj naštete postavke. Razvidno je, da
stanovalci v družbenih stanovanjlh plačujejo nekatere postavke
dvakral Da je vse še bolj v na$o škodo obračunavajo stroške
obratovanja po stanovanjski enoti in ne od kvad. metra, hišnika
pa kar po osebi.

Zadnje povišanje stanarine meseca novembra za 55 odstot-
kov so kar izpustili in nam v decembru zaračunall dvakratno.
TakŠnih igric v poslovanju si ne željmo, ker so naši žepi skoraj
prazni. Tudi pri odvozu smeti žeNmo obračunavanje po uradno
določeni tarifi za kvad. meter.

Stanarino smo vedno plačevali vnaprej. druge stroSke pa po
uporabi za nazaj. To pa zdaj ne drži. Že 30 aprila napravijo

obračun uporabe vode, za odvoz smeii, eiektriko v skupnih
prostorih, delo čistilke. hišnika in podobno za mesec ma|
Mnenja sem, da zdaj nlso Ca&i za akontacijo. Vetja naj: najprej
uporaba, nato pa račun m poravnava v osmih dneh.

Tudi s ptačevanjem s položnicami nismo zadovoljni. Sleherni
posameznik in skupnost stanovalcev tma s tem načinom plače-
vania le nepolrebne siroške za položnice in poštnino. Poleg
tega pa nam tako poslovanje onemogoča vsako pojasnilio aN
pritožbo, saj blagajničarke niti ne poznamo.

Zaradi vseh teh nepravilnosti smo nosilci stanovanjske pra-
vjce že pred leti zahtevali, da zaradi strokovne usposobljenosti
vodi blagajniške posle Stanovanjsko podjetje. Če pa boste zdai
vprašali kaj deia zbor stanovalcev. da lahko pride do takih
nepravllnosti, vam odgovorim, da so tudi v Agrokomecu imeli
delavsko samoupravljanje.
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